
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 681
van FREYA PERDAENS
datum: 21 april 2023

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Afvalcoaches  -  Stand van zaken (2)

Ik verwijs naar mijn schriftelijke vragen nr. 135 van 28 oktober 2022, die handelde over 
de afvalcoaches. In het antwoord op die vraag kunnen we lezen dat in 2021 67 van de 
300 Vlaamse gemeenten gebruikgemaakt hebben van een afvalcoach.

1. Hoeveel lokale besturen maakten in 2022 gebruik van een afvalcoach?

2. Worden lokale besturen die nog niet op deze manier werken, gesensibiliseerd over de 
voordelen ervan? Zo ja, op welke manier?



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 681 van 21 april 2023
van FREYA PERDAENS

1. De gegevens van 2022 zijn nog niet beschikbaar. Nog niet alle gemeenten hebben hun 
gegevens van 2022 gerapporteerd. De gegevens zullen beschikbaar zijn vanaf 
september 2023.

2. Aangezien de werking van de afvalcoaches georganiseerd en gefinancierd wordt door 
de lokale besturen, is er geen specifieke sensibilisering vanuit de Vlaamse overheid. Er 
wordt wel over de afvalcoaches gecommuniceerd door de VVSG en Interafval. De VVSG 
organiseert Lerende Netwerken rond Afvalbeleid. Deze Lerende Netwerken kunnen 
bijgewoond worden door de medewerkers van lokale besturen (steden, gemeenten en 
intercommunales) en zijn bedoeld om goede praktijken uit te wisselen. Er is nog geen 
specifiek Lerend Netwerk geweest rond de afvalcoaches. Wel heeft VVSG met de 
afvalcoaches al een focusgroep georganiseerd over specifieke problematieken bij 
doelgroepen zoals ouderen en Vlamingen met een migratie-achtergrond. Daarnaast zijn 
de afvalcoaches ook al aan bod gekomen in Lerende Netwerken waarbij een integrale 
aanpak van een aantal afvalintercommunales werd voorgesteld, dus als onderdeel van 
een ruimere uiteenzetting.


